

2026年端午节 活动目录预览

Dragon Boat Festival 2026 Event Catalogue Preview

第1页.活动海报

Page 1. Event Poster



第2~5页.活动准备

Page 2~5. Event Preparation

第5~9页.活动花絮

Pages 5-9. Activity behind-the-scenes



端午

DRAGON BOAT FESTIVAL

FUN

粽

计划

EVENT TIME:

6/15 (一) ~ 6/18 (四)

Library

6/15~6/18

JUNE 15 (MON) - JUNE 18 (THU)

书香寄安康

DRAGON BOAT FESTIVAL WISHES

第一站

第二站

6/15~6/16

JUNE 15 (MON) - JUNE 16 (TUE)

手绘端午扇

HAND-PAINTED DRAGON BOAT FESTIVAL FANS

6/17~6/18

JUNE 17 (WED) - JUNE 18 (THU)

手工拼装赛龙舟

HAND-ASSEMBLED DRAGON BOAT

第三站

FIVE-COLOR FORTUNE BRACELET

纳福五彩绳

借阅图书，逾期罚款
全免！爱心志工还能
领取五彩绳哦~

Waive overdue fines for books

JUNE 15 (MON) -
JUNE 18 (THU)



手绘端午扇

Hand-painted Dragon Boat Festival Fans

领取端午扇，涂上喜欢的颜色，仅30把，志工优先，先到先得哦！

限定活动：
6/15 (一) ~ 6/16 (二)



图书馆提前准备了每项活动的详细介绍

1. 书香寄安康：活动全时段可到馆手写端午祝福，悬挂于祈福墙，伴着书香沉浸式体验端午民俗氛围。
2. 手绘端午扇：(6/15-6/16限时限量)：亲手绘制端午主题团扇，成品可自行带走留念。
3. 手工拼装赛龙舟：(6/17-6/18限时限量)：动手组装龙舟模型，体验赛龙舟传统民俗。
4. 纳福五彩绳福利：活动期间借书可免除逾期罚款；爱心志工还可到馆领取祈福五彩绳哦。



The library prepared detailed info for each activity:

1. Bookish Blessings for Health

Write Dragon Boat Festival wishes at any time and hang them on the blessing wall to enjoy festive vibes with books.

2. Hand-paint Festival Fans (Jun 15- 16, limited spots)

Draw dragon boat themed round fans and take your works home.

3. DIY Dragon Boat Model (Jun 17- 18, limited spots)

Build mini dragon boats to learn the dragon boat race tradition.

4. Lucky Five-color Bracelet Benefits

Waive late fees for borrowed books during the event. Library volunteers get free blessed bracelets.



端午氛围提前拉满！图书馆精心布置场地、备齐活动物料，静待同学们赴一场粽香之约~

The festive vibe of Dragon Boat Festival is ready in advance. The library has decorated the venue and prepared all activity supplies, waiting for students to join our zongzi-themed gathering.





With careful decoration and all supplies ready, the library has been beautifully set up in advance. Fun Dragon Boat Festival activities are about to kick off!

巧手布置、好物备齐，图书馆早早装点完毕，端午趣味活动即将开启~





孩子们专心创作，巧手绘制龙舟与端午团扇，指尖藏满端午心意~

Children focus on making dragon boat crafts and traditional Duanwu fans with all their heart.





专属端午手链赠
予优秀图书馆志工，
志愿者们笑意满满；
孩子们提笔在端午贺
卡上，写下满满真挚
节日祝福。

Exclusive
Duanwu brace-
lets are pre-
sented to out-
standing library
volunteers, who
are overjoyed.
Children write
sincere festival
wishes on
Duanwu greeting
cards.





成果满满，
开心满满！
Full of
achievements,
full of joy!



Full of lovely gains,
Happiness stays all the way!

收获满满，
喜乐相伴！





粽香满馆，书香致远。本次端午节主题活动圆满结束，感谢大家的热情参与。愿大家在书香与粽香中传承传统文化，共度安康佳节~

Zongzi aroma fills the library, books bring lasting wisdom. Our Dragon Boat Festival event ends successfully. Thanks for joining.

May we carry forward traditional culture with books and zongzi, and stay well this festival.

